
P r o t o k ó ł  Nr BRM.0012.6.2.2020 

 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

 Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 19 lutego 2020 roku.  

 

 

 Na stan 4 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 4 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska. 

 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Karolina Cichocka. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Kierownik Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd, 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska, 

 Pracownik Socjalny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Wybór Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski Komisji.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

poddała głosowaniu zmianę porządku posiedzenia zdejmując pkt 1 z obrad: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wnioski Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła nowy porządek obrad. 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy firma ASPERAMED była firmą, która wygrała przetarg na świadczenie usług 

opiekuńczych. 

 

 



Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska 

oznajmiła, że nie, był to jedynie podwykonawca. 

 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zapytała, czy pracownicy MOPS-u namawiali podopiecznych, żeby zrezygnowali z usług tej 

firmy. 

 

Kierownik SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

oznajmiła, iż pracownicy socjalni mieli jedynie za zadanie sprawdzić działania pracowników 

tej firmy.  

 

Pracownik Socjalny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku 

oznajmiła, iż z biegiem czasu zaczęły wpływać skargi do MOPS-u na świadczoną przez nich 

opiekę.  

 

Kierownik SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

oznajmiła, że w ich obowiązku jest kontrolowanie działania opiekunów. Wykonawca dostał 

wezwanie do naprawy wskazanych nieprawidłowości oraz otrzymał czas do 10.01.2020 r. Nie 

otrzymali jednak dokumentów potwierdzających prawidłowe funkcjonowanie firmy. Dodała, 

iż skarga została zakwalifikowana przez wojewodę jako skarga na Dyrektora 

MOPS-u. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, kto na chwilę obecną pełni opiekę nad podopiecznymi. 

  

Pracownik Socjalny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku 

oznajmiła, iż 27 stycznia 2020 r. podpisali umowę z drugim oferentem, który będzie pełnił 

funkcję do końca marca dopóki  nie zostanie rozstrzygnięty przetarg na świadczenie opieki.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

zaznaczył, iż zwolnione opiekunki powinny wystąpić do sądu przeciwko swojemu 

pracodawcy. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała o jakość świadczonej opieki przez obecną firmę. 

 

Kierownik SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

oznajmiła, że każda firma świadcząca takie usługi jest kontrolowana pod względem jakości 

wykonywanych usług czy też kwalifikacji. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

 

Innych uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 



 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione 

 

Brak spraw wniesionych w tym punkcie. 

 

 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji 

 

Brak wniosków w tym punkcie. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Wiceprzewodniczący Komisji 

Alicja Stefanowska 

 


